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Plats Hållbarheten/KS-salen, Stadshuset 

Sammanträdestid 2024-08-28, kl. 13:30 – 15:30

Närvarande representanter

Ledamöter Mikael Svensson (KS), ordförande
Monica Hansson (SN) 
Britt-Marie Jonsson, PRO
Gudrun Lund, SPF Seniorerna
Ulla Richardsson, SPF Seniorerna 
Gunnar Pettersson, SPF Seniorerna
Jonny Karlsson, SPF Seniorerna
Monica Janfalk-Karlsson, SKPF

Ersättare                           Kerstin Zander, PRO

Tjänstepersoner Lina Österhult, kommunsekreterare
Marik Alwerud, trafik- och mobilitetsstrateg § 42
Maria Sjödahl, förvaltningschef kultur-, fritids- och 
teknikförvaltningen § 43
Martina Lund, biträdande socialchef § 44

Paragrafer §§ 38–50

Justering Ordföranden och Britt-Marie Jonsson

Digitala underskrifter Ordföranden Mikael Svensson
Justerare Britt-Marie Jonsson

Protokollet justerat 2024-09-02
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§ 38 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 39 Val av justerare
 Till justerare väljs Britt-Marie Jonsson.

§ 40 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 41 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 42 Information samt dialog om Hallandstrafiken/lokaltrafiken 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Marik Alwerud informerade om sin roll som mobilitets- och trafikstrateg i kommunen. 
Hallandstrafiken styr sin egen verksamhet men har löpande dialog med kommunerna i 
regionen. 

Diskussion om Hallandstrafikens seniorbiljett. Biljetten gäller idag från 75 års ålder och 
för resor under lågtrafik. Hallandstrafiken har lyft frågan om att ersätta seniorbiljetten 
med en seniorrabatt istället. Kommunen faktureras för varje registrerad resa, budget för 
detta ligger hos KFT. Fråga om hur mycket seniorbiljetten används, Marik återkopplar 
inför nästa möte. 

Synpunkt att Falkenbergs kommun är stor till ytan och alla orter har inte lokaltrafik. 
Marik svarar att kommunens yta är en av de största utmaningarna gällande 
lokaltrafiken. Hallandstrafiken har tjänsten Närtrafik, taxiresor till serviceorter. 
Hallandstrafiken prioritera insatserna där de ger störst nytta. 

Önskemål från rådet att samma system för seniorbiljett ska gälla i hela Region Halland, 
att det ska gå att åka buss från Vessigebro till Falkenberg station utan att behöva åka 
inom stan samt att regionbussarna ska stanna vid sjukhus. 

Diskussion om områden i Falkenberg som saknar busstrafik, till exempel Kanslistvägen 
och Västra Gärdet. Kommunen har lyft fram området vid Kanslistvägen i dialog med 
Hallandstrafiken och i remiss av kollektivtrafikplanen. Marik tar med sig frågan 
gällande Västra Gärdet.
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Det förekom även synpunkter från rådet om brist på sittplatser på tåg, samt kostnaden 
för lokaltrafik gentemot kostnaden för trafikolyckor när äldre cyklar istället för att ta 
bussen. 

§ 43 Information från kultur-, fritids- och teknikförvaltningen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Maria Sjödahl informerade om förvaltningens verksamhet samt svarade på frågor från 
pensionärsorganisationerna gällande tillgänglighet och gång- och cykelvägar.

Förvaltningen prioriterar åtgärder enligt cykelstrategin där prioriterade stråk finns 
utmärkta. Maria visade på exempel på åtgärder genomförda de senaste åren samt 
planerade åtgärder för 2024 och 2025. 

Kommunen ansvara för vissa vägar, Trafikverket för vissa och ibland är det 
samfällighetsföreningar som äger vägen. Kommunen för dialog med Trafikverket. 

Inför kommande år har kultur-, fritids- och teknikförvaltningen äskat om 10 mkr 
fördelat på 5 år för cykelvägar, detta skulle i så fall kompletteras med stadsbidrag. 

Diskussion om gång- och cykelvägar i innerstaden. Maria förklarade att skyltning är 
uppsatta efter hand och enligt de regler som gäller vid uppsättningstillfället. Det kan 
tyvärr göra att det inte alltid är konsekvent skyltat eller uppmärkt genom marbeläggning 
var man ska cykla eller gå. Tillgänglighetskraven har även ändrats och gång- och 
cykelvägar är byggda efter vad som gällde när de anlades. Förvaltningen arbetar 
tillsammans med kommunala funktionsrättsrådet, KFR, för att se över detta. 

Fråga om hur det kommer sig att vägen fortfarande av uppgrävd vid Tröingeberg. Maria 
återkopplar innan nästa möte. 

§ 44 Information från socialförvaltningen 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Martina Lund svarade på frågor. 

1. Vad är status för de ”seniorkvarter” som tidigare planerats i stan. 
a. Seniorkvarter var aktuella för några år sedan och innebär bland annat 

lägenheter i anslutning till särskilda boenden. Ingen utvidgning av 
seniorkvarter planeras idag. På nya Trädgården kommer man arbeta på ett 
nytt sätt, bland annat med trygghetsvärdar och förhoppningsvis kan man 
utveckla detta till andra boenden efter hand. 
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2. Trädgården – Vilken sorts verksamhets planeras i huset som ny byggs längs 
Sandgatan?

a. Huset som byggs nu ska på bottenvåningen innehålla administration, 
Centrums hemtjänst (som flyttar från Mölle), dagverksamhet samt 20 
demensplatser. 

b. Önskemål från pensionärsorganisationerna att förtydliga på kommunens 
hemsida att det enbart kommer vara demensboenden i den nya byggnaden. 

3. Återkoppling från verksamheten under sommaren.
a. Generellt har det varit en bra sommar. Något område har haft det tuffare, 

det kan vara på grund av fler brukare med större vårdbehov eller sjukdom 
hos den ordinarie personalen. Personal har flyttat från andra områden och 
alla insatser har kunnat utföras. Hemsjukvården har haft lite svårigheter 
med bemanningen men man har kunnat hjälpas åt och lösa situationen.  

4. Fråga om klimat under sommaren. Finns det tillräckligt av till exempel solskydd 
och persienner. 

a. Förvaltningen har arbetat med att se till att boendena har till exempel 
solfilm i gemensamhetsutrymmena, markiser och flyttbara AC. Persienner 
till det egna boenden får ordnas av den boenden själv om det inte är så att 
det är uppsatt från början. Fläkt ordnar den boende själv.  

5. Fråga om det har sparat in på kaffebröd på eftermiddagsfikat. 
a. Det har det inte. Särskilda boenden har kaffebröd till eftermiddagsfikat 

varje dag i veckan. Däremot kan boendena välja om de önskar kaffebröd 
eller att baka själva på boendet. Boendena har valt att baka vissa dagar och 
beställa fika vissa dagar. 

6. Önskemål från pensionärsorganisationerna om att kommunen ska ha en syn- och 
hörselkonsulent. 

a. Tjänsten fanns tidigare men det var sårbart med den kunskapen på en 
person. Kommunen hänvisar till Regionen men det finns alltid möjlighet att 
lägga ett e-förslag om att återinföra tjänsten. 

7. Hemtjänsten
a. Åtta personer har jobbat i hemtjänsgruppen i Vessigebro. De har haft 

mindre att göra och har hjälpt till på andra orter. De anställda kommer nu 
flyttas och istället utgå från andra orter som till exempel Ullared. Det 
kommer inte bli någon skillnad för brukarna. 

b. Hjortsberg och Vessigebro har varit referensgrupper i den nya 
hemtjänstmodellen. En ny grupp kommer behöva ersätta Vessigebro. 

8. Fråga om annons på kommunens hemsida om att arbeta på Trädgården och att där 
står att ingen utbildning behövs. 

9. Synpunkt om sen information till anhörig att en brukare avlidit. Uppmaning att 
lämna in en avvikelse till verksamheten. 
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§ 45 Aktuella frågor i kommunen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inget aktuella att ta upp på dagens möte. 

§ 46 Rapport från Regionala pensionärsrådet, RPR

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Nästa möte hålls nästa vecka. På nästa möte ska informeras om AI. 

§ 47 Rapport från kommunstyrelsen     

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Ordföranden informerade från kommunstyrelsens senaste möte. Kommunen och Favrab 
har tecknat ett avtal med Ramsjö nya kanalbolag. Detaljplanebesked för Trädgården 12 
där de vill bygga hyresrätter. Fabos försäljning av Måsen var uppe för beslut, detta 
ärende ska vidare för beslut i kommunfullmäktige. 

§ 48 Rapport från socialnämnden 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Monica Hansson informerade från socialnämndens senaste möte. Stort fokus på 
sommaren som varit och budget för 2025. Många önskar platser på äldreboenden. 

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 b
d6

d1
d3

a-
dc

92
-4

ab
1-

a3
58

-5
96

36
4e

ee
13

e



Kommunala pensionärsrådet               PROTOKOLL STYRELSEMÖTE
                                                                              Sammanträdesdatum 
                                                                              2024-08-28

6

§ 49 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet utgår. 

§ 50 Övriga frågor

- Önskemål från pensionärsorganisationerna att nämndernas representanter deltar på 
rådsmötena. 
 

- Nästa möte hålls den 17 oktober. 
o Mötet inleds med ett studiebesök på Trädgården, efter det fortsätter 

mötet på Mölle. 
o Per Svensson deltar på mötet. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Mikael Svensson Ledamot: Britt-Marie Jonsson

S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 b
d6

d1
d3

a-
dc

92
-4

ab
1-

a3
58

-5
96

36
4e

ee
13

e


		2024-09-02T12:25:51+0000


		2024-09-02T12:25:52+0000




